
 

CDA nieuws mei 2024x 

De onderwerpen van deze mei nieuwsbrief zijn besproken in diverse bijeenkomsten. 

 

De Pionier 

Tijdens de beeldvormende raad 23 mei jl is aangegeven dat het voorstel mbt basisschool/ 

kindcentrum Pionier in september 2024 naar de raad komt. Momenteel vindt overleg plaats tussen 

de gemeente en het bestuur van de school over de verdere invulling. 

 

Nieuw subsidiebeleid  

Ook is toen besproken het gemeentelijke subsidiebeleid. Het huidige subsidiebeleid wordt 

geactualiseerd. Er wordt een nieuwe subsidieverordening gemaakt welke in 2025 wordt voorgelegd 

aan de gemeenteraad. Deze gaat dan in miv 1 januari 2026. De CDA fractie wil vooral minder regels 

en de verenigingen die vooral met vrijwilligers werken optimaal aan de bak komen voor subsidie.    

    

Veilige Geenhovensedreef  

Het college heeft aangegeven dat na onderzoek met oa buurtbewoners, Veilig Verkeer Nederland en 

de Fietsersbond, er een Verkeer Regel Installatie komt bij de afslag naar de Wedert en het zebrapad 

bij de school extra aandacht krijgt. Dit gaat gebeuren na besluitvorming in de gemeenteraad van  



september 2024. Ook vinden er campagnes plaats met aandacht voor de snelheid 

(snelheidsmetingen) en de fietsverlichting. Per saldo moet dit een veiligere verkeerssituatie 

opleveren.  

     

Restaurant de Bommel  

Het college heeft aangegeven dat de eigenaar van restaurant de Bommel in Valkenswaard zijn 

pand wil slopen om een herontwikkeling te starten naar woningen. De raad zal middels een 

denktanksessie bij de ontwikkeling hiervan betrokken worden. De CDA fractie meent dat de 

huidige gebruikers (bv verenigingen) een vergaderruimte in Dommelen moeten kunnen 

behouden. De maatschappelijke functie van dit pand is belangrijk. 

 

Nieuw stoelen in raadszaal  

Het college geeft aan dat de stoelen in de raadszaal zullen worden vervangen. Ook zal de 

bekleding van de ramen aandacht krijgen.  

    

Nota Grondbeleid  

Het college is een voorstander van een zgn dynamisch grondbeleid (afwachten waar  de 

projectontwikkelaars mee komen!) De CDA fractie wil een zgn actief grondbeleid waarbij de 

gemeente zelf het initiatief neemt om gronden aan te kopen en planontwikkelingen te starten. 

Daarbij bouwt de gemeente niet zelf maar laat dit over (onder randvoorwaarden van de 

gemeente) aan derde partijen,  Op deze manier is een versnelling van woningbouw mogelijk 

en kan de gemeente invloed hebben op het type en de prijs van de nieuwe woningen (bv voor 



starters maar ook voor senioren). Tijdens de raadsvergadering van 16 mei jl heeft de 

meerderheid van de gemeenteraad toch besloten tot een zgn dynamisch grondbeleid. Een 

motie met oa VOTE en Samen Valkenswaard haalde geen meerderheid.    

 

Europese verkiezingen  

Bij sommigen hangt reeds de poster van Ton Berendsen, de CDA lijsttrekker. Zoals onze 

campagneleider helaas aangeeft, zijn er voor deze verkiezingen moeilijk mensen te vinden om 

de posters te hangen en flyers te verspreiden.  

Vragen van leden/burgers 

Over vragen mbt specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde komen maar 
ook andersoortige reacties, u bent altijd welkom om uw gedachten te delen met de fractie!   

o Zo kon de fractie regelen dat de terrasstoelen bij restaurant Markt 14 de 
doorgang van rolstoelers niet hinderden en worden binnenkort de zgn 
“bankjes” in het centrum weer opgeknapt        

De CDA-fractie.  


